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内容概要

《画说御道口》内容简介：新中国成立以来，在各级党委和政府的大力支持下，勤劳朴实的御道口人
，用自己勤劳的双手，通过实施“再造三个塞罕坝”、“一退双还”等重点生态建设，使昔日的皇家
猎场展现了崭新的容姿。
如今这里已成为水的源头、云的故乡、花的世界、林的海洋，素有“欧洲风光”、“中国北方九寨沟
”之盛誉。
我曾在省直农垦部门工作，由于工作关系，有很多的机会接触御道口、了解御道口。
长期以来，我的心一直被御道口传奇的历史、优美的风光所吸引，被勤劳朴实的御道口建设者所感动
。
今天，我市几位摄影家将他们在御道口草原森林风景区的创作成果展现给读者。
这些作品通过巧妙构图，精确用光，从不同角度、不同季节记录了御道口丰厚的历史文化底蕴，展现
了御道口的自然美。
诚然，这些作品也只是表现了御道口美丽画卷的的几个侧面，表现了承德建设大避暑山庄，发展生态
旅游，实现旅游旺市资源优势的一部分。
而更多、更美的风景，更具前景的资源优势，有待您走进承德，走进御道口，身临其境，欣赏美，创
作美，享受美。

2006年12月31日，胡锦涛总书记冒雪来此慰问，极大地坚定了御道口和全市人民以科学发展观为统领
，打造河北北厢经济增长极，加快构建和谐承德的决心。
我深信，在十七大精神鼓舞下，我们将和御道口人一道，把承德建设成天蓝、地绿、水清、气爽的京
津后花园，把御道口打造成京津周围一颗璀璨的绿色明珠，使之成为生态休闲度假天堂。
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章节摘录

版权页：插图：On 26th April 1953, Re he provincial government decided to set up Rehe Provincial
Station-owned Yudaokou Stock Farm, which became the largest station-owned farm in the province. After the
disbanding of Re he province, the farm was subordinated to the Land-reclamation Bureau of Hebeiprovince. In
2003, Hebei province reformed the management of reclamation enterprises. Yu daokoustock farm as a special unit
was transited from the provincial agricultural department to Chengde city.For years, the farm's undertakes the
principles of "mainly developing live stocks and running other businesses as well", fully uses the abundant grassland
to expand the quantity of livestocks. By now,the farm had sold out more than 180 thousand stud sheep and more
than 10 thousand stud horses to23 provinces and districts in the Nationsuch as Guangxi, Sichuan, Tibet, Xinjiang,
Gansu, Shanxi,Shaanxi and Inner Mogolia. In 1988, the farm has been elected as one of the best livestoc
breedingenterprises at national level.Fast developing livestock industry on hand, the farm has persisted and uphold
the ecologicalenvironment projects as important tasks and sustainable strategy. Trace back to 1953, there wereonly
8000 hectares of forests in Yudaokou. By 1970, the farm began to mass-develop sand fixationforests and
land-defending forests. In 1982, Yudaokou Farm Forestation Committee established and Surrounding Capital
Forestation Projects Command Post set up in 1986. In 1989, the former vice-premier Tian Jiyun inspected the
farm, instructed that the farm should combine both forestry and livestock as the direction fr the future
development. On 16th Sep., 1998, Zou Jiahua, vice-chairman of NPC standing committee paid his visit to the farm.
According to his instructions, Yudao kou farm set upa forest plant and began carrying out two projects （one is
called Re-building Three Saihanba Forest, the other one called Declining Crops-growing and Regaining More
Forests and Grass）. By now, the farm has declined 2200 hectares of crop-land and planted more than 42 thousand
hectares of trees, restored grassland 60 thousand hectares of grassland.
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编辑推荐

《画说御道口》是由华艺出版社出版的。
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